
رئیــس سازمــان صــنعت، معــدن و
تجــارت اســتان بــوشهر: قیمــت
گوجهفرنگی بهزودی کاهش مییابد

به گفته رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر، در حال
حاضر قیمت گوجهفرنگی سر زمینهای کشاورزی بین ۵۰۰۰ تا ۷۰۰۰ تومان
است و به زودی با افزایش برداشت و عرضه، قیمت این محصول کاهش

خواهد یافت.

سید حسین حسینی در گفتوگو با ایسنا، با بیان اینکه در حال حاضر
تامینکننده اصلی گوجهفرنگی کشور، استان بوشهر است، علت افزایش
قیمت گوجهفرنگی در هفتههای اخیر را تاخیر برداشت این محصول به

دلیل تغییر فصل و بارندگی در استان بوشهر عنوان کرد.

به گفته وی، در حال حاضر قیمت گوجهفرنگی سر زمینهای کشاورزی این
استان بین ۵۰۰۰ تا  ۷۰۰۰ تومان است که نسبت به قیمت ۸۵۰۰ تومانی

روزهای گذشته، کاهش داشته است.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر همچنین از کاهش قیمت
گوجهفرنگی در روزهای آینده بهویژه از نیمه دوم آذر ماه خبر داد و
گفت که طبق پیشبینیهای وزارت جهاد کشاورزی هر چه به سمت نیمه دوم
آذر ماه حرکت کنیم، برداشت گوجهفرنگی از زمینهای این استان و

عرضه آن بیشتر و در نتیجه قیمت این محصول کمتر میشود.
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به گفته این مقام مسئول، برآوردهای وزارت جهاد کشاورزی نشان
میدهد که برداشت گوجهفرنگی از استان بوشهر در آبان ماه ۳۰ هزار
تن بوده که در آذر ماه با افزایش بیش از چهار برابری به ۱۳۰ هزار
تن خواهد رسید. همچنین پیشبینی میشود در دی ماه ۲۰۰ هزار تن و

بهمن ماه ۱۳۰ هزار تن گوجهفرنگی در استان بوشهر برداشت شود.

وی با اشاره به کاهش برداشت این محصول در بوشهر از اسفند به بعد،
تصریح کرد: در حال حاضر تامینکننده اصلی گوجهفرنگی کشور، استان
بوشهر است که برداشت این محصول در برخی از نواحی استان آغاز شده
و برداشت در نواحی دیگری که عرضهکننده بخش اعظم گوجهفرنگی هستند،

از نیمه آذر شروع میشود.

حسینی با بیان اینکه عرضه گوجهفرنگی بوشهر از اواخر آبان شروع
شده و تا اردیبهشت ماه سال بعد ادامه دارد، تصریح کرد که در
نهایت این محصول با در نظر گرفتن هزینه باربری، سود میادین میوه
و ترهبار و سود خرده فروشی در شهرهای مختلف به دست مصرفکننده

میرسد.

به گزارش ایسنا، قیمت گوجهفرنگی در چند هفته اخیر افزایش چشمگیری
داشته، بهطوریکه رئیس اتحادیه فروشندگان میوه و سبزی سه روز پیش
قیمت گوجهفرنگی بوتهای و گلخانهای درجه یک را در تهران به
ــطح ــان در س ــزار و ۵۰۰ توم ــزار و ۵۰۰ و ۱۷ ه ــدود ۱۳ ه ترتیب ح
خردهفروشی عنوان کرد و با بیان اینکه دلیل گرانی اخیر این محصول
تغییر فصل و کاهش عرضه است، وعده داد که در ۱۰ تا ۱۵ روز آینده
با رسیدن محصول جنوب، قیمت این محصول کاهش مییابد. البته در برخی

مناطق این محصول به قیمت ۲۰ هزار تومان نیز فروخته شد.

سرویس خبری: صنعت غذا

نـایب رییـس کمیسـیون صـنایع و
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معادن مجلس:نظام قیمت گذاری با
نصـب قیمـت بـر کـالا سامانـدهی

میشود

رضا علیزاده نایب رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی
با اشاره به ضرورت درج قیمت روی کالاها، گفت: نصب قیمت بر کالاها
به ساماندهی و ثبات بازار کمک میکند چرا که از این طریق کنترل
قیمتها توسط دستلسگاههای نظارتی به راحتی انجام گرفته و با

متخلفان و گرانفروشان برخورد می شود.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی نماینده مردم ورزقان و خاروانا در
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه براساس تجربه سالهای گذشته در
صورتی که تولیدکنندگان و فروشندگان ملزم به نصب قیمت شوند
نوسانات کنترل میشود، افزود: انتظار میرود دستگاههای نظارتی با
پیگیری و اصرار فروشندگان را ملزم به نصب قیمت کنند چراکه با

اجرای این قانون بازار ساماندهی میشود.

نباید در شرایط عادی با بازار چکشی برخورد شود

وی درباره تصمیم شورای عالی هماهنگی اقتصادی مبنی بر افزایش
اختیارات سازمان تعزیرات برای مقابله با کم فروشی و گرانفروشی،
اظهار کرد: اگر چه در شرایط عادی نباید با بازار چکشی برخورد شود
اما در حال حاضر که دلالان با احتکار کالا، گرانفروشی و کمفروشی به
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دنبال کسب سود هستند و در بازار تنش ایجاد میکنند باید با آنها
برخورد جدی صورت گیرد که تحقق این امر در گروی افزایش قدرت مانور

سازمان تعزیرات است.

ضرورت افزایش اختیارت سازمان تعزیرات در شرایط فعلی

این نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: در حال حاضر باید
اختیارات سازمان تعزیرات را افزایش داد تا با افرادی که بازار را

بر هم زده و شرایط را برای مردم سخت میکنند برخورد جدی شود.

نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی تصریح کرد:
راهکار اصلی برای ثبات بازار ایجاد تعادل در عرضه و تقاضا است به
دلیل اینکه در این شرایط هیچ فردی به دنبال احتکار کالا نیست چرا

که سودی از آن به دست نمیآورد

سرویس خبری : اخبار مجلس و دولت

حجتـی اعلام کرد؛تـامین ارز مـورد
نیـاز مـواد غذایـی مـردم از سـوی

دولت
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وزیر جهاد کشاورزی گفت:دولت در دو ماه گذشته، کل ارز مورد نیاز
تامین مواد غذایی مردم را اختصاص داده و هم اکنون هیچ کمبودی در

نهاده های تولید بخش کشاورزی و اقلام غذایی کشور، وجود ندارد.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی به نقل از وزارت جهاد کشاورزی،
محمود حجتی، وزیر جهاد کشاورزی بر اهتمام ویژه و تلاش شبانه روزی
کلیه مدیران و مسئولین در تمامی رده های ملی، استانی و شهرستانی
به منظور تامین کمی و کیفی مواد غذایی مورد نیاز مردم و همچنین
کنترل قیمت ها به ویژه در اقلامی که با استفاده از ارز دولتی وارد
کشور شده اند و یا به عنوان نهاده تولید مورد استفاده قرار می

گیرند، تاکید کرد.

وی خاطرنشان کرد: دولت تصمیم گرفته است کل ارز مورد نیاز تامین
اقلام غذایی مردم را اختصاص دهد و در دو ماه گذشته هم به همین
ترتیب عمل کرده و باعث شده است که هم اکنون هیچ کمبودی در نهاده
های تولید بخش کشاورزی و اقلام مواد غذایی کشور وجود نداشته باشد.
حجتی ادامه داد:در حال حاضر ذخایر بسیار خوبی در اختیار بخش
خصوصی و بخش دولتی به عنوان پشتیبانی کننده نیاز بازار وجود دارد
و نهاده های مورد نیاز کشور برای ماه های آتی نیز خریداری شده و

در حال حمل به کشور می باشد.

وزیر جهاد کشاورزی بر نظارت مستمر بر کلیه فرآیندهای تامین و
توزیع از مبداء ورود تا زمان رسیدن دست مصرف کننده نهایی تاکید

کرد.
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